
Forord av forfatteren 

Å skrive bok om ekteskapet, og ikke minst om Bibelens syn på skilsmisse og gjengifte, er 

krevende av minst to grunner. For det ene er tematikken svært følsom for mange mennesker. 

Og for det andre er den faglige diskusjonen om skrifttolkningen svært omfattende og 

komplisert. Det tilsier etter min oppfatning at forfatteren må ha en ydmyk tilnærming både til 

leseren og til bibelstoffet, og at framstillingen til tider må være lavmælt. Samtidig er det ingen 

tvil om at dagens praksis er kommet langt bort fra en bibelsk standard. Det er nødvendig å 

kalle til lydhørhet for Guds ord. Og dette er ei bok for den som vil vite hva Bibelen sier. 

Stundom kan jeg ikke gi et absolutt sikkert svar, men må nøye meg med å drøfte og 

argumentere for den tolkningen jeg mener er rett. Og selv om boka vender seg til lesere uten 

særskilt teologisk bakgrunn, vil den også være et innlegg i den pågående faglige debatten om 

tematikken. Av den grunn ber jeg om forståelse for at noteapparatet ikke er like lett 

tilgjengelig for alle. 

Sitater fra Bibelen følger delvis Norsk Bibels oversettelse, men ofte gjør jeg egne 

oversettelsesvalg. Også andre sitater er oversatt av meg, men mange originalsitat er beholdt i 

noteapparatet. 
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Etterord av forfatteren 

Jeg sender ut denne boka fordi jeg har noe på hjertet. Og jeg vet at en del av det jeg sier, kan 

såre mange. Det må så være. Men det er mitt ønske å få fram Guds ord og vilje. Mine ord kan 

du kanskje diskutere. Herrens ord kan ingen rokke. Om du er forskrekket, ikke over mine ord, 

men over Herrens ord, vil jeg minne om at han selv sier: Den jeg vil se til, det er den elendige, 

og den som har en sønderbrutt ånd og er forferdet over mitt ord. (Jes. 66,2) Han som bar våre 

største byrder på korset, sier: Kom til meg, alle dere som strever og har tungt å bære, og jeg 

vil gi dere hvile! Ta mitt åk på dere og lær av meg, for jeg er saktmodig og ydmyk av hjertet, 

så skal dere finne hvile for deres sjeler. For mitt åk er gagnlig, og min byrde er lett. (Matt. 

11,28-30) 

Jeg kaller boka ”De to skal være ett”. Det er ekteskapets grunnlov. Som en skaperordning og 

som et bilde på Jesus Kristus og hans menighet. Midt i alle problemer må vi ikke glømme 

Bibelens inspirerende visjon av ekteskapet mellom mann og kone. 

 

Ekteskap er et tegn 

i verdens mørke egn, 



skinner med himmelsk glans 

for troens sans. 

Krist og hans dyre brud 

mønster for dem som Gud 

sammenføyd har på jord, 

hemmelighet stor! 
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